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Dr. Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Orbán Viktor Miniszterelnök úrnak

„Miért kerül kilométerenként csaknem 3 milliárdba az élkerű lő?”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Sajtóinformációk szerint kilométerenként csaknem 3 milliárd forintért épül a
Hódmezővásárhelyt elkerülő 2x1 sávos út, ami több mint háromszorosa a,két éve épített
mórahalmi elkerülő útnak. Annak az összege ugyanis 828 millió forint volt kilométeremként.

Lázár János nemrég az Ön volt barátja, Simicska Lajos által végzett, magas ár és kartellezés
miatt leállított M4-es autópálya építésére mondta azt, hog y

„Az mégsem normális dolog, hogy magyar adófizetői pénzből egymilliárd forint .helyett
mondjuk 4 milliárd forintért épüljön egy km út. ”

Igaz ezt az Ön jelenlegi volt barátja Simicska Lajos által végzett, kartellezés miatt leállítot t
M4-es autópálya építésére mondta .

Lázár János a hódmezővásárhelyi elkerülő út kapcsán azt is mondta, hogy azért drága az
építkezés, mert, ha szükségessé válik, könnyen négysávossá bővíthető , továbbá, hogy
arányaiban nem drágább, mint a mórahalmi elkerül ő; árérték arányban ugyanannyiba kerül ,
mint az eddigi építkezések, mert ebbe sokkal több a műtárgy (vasúti aluljáró, flüljáró,
kőrforgalom, emeletes körforgalom) .

Lázár János szavainak ellentmond az a felismerés, hogy csak úgy -lehetne többsávosra
bővíteni az utat, ha a töltéseket kiszélesítik, gyakorlatilag új pálya építésére van szükség .
Hogy ez mennyibe kerülne, nem tudják .

A fentiek miatt kővetkező kérdéssel fordulok a Miniszterelnök Úrhoz:

1. Mi indokolja a Hódmezővásárhelyt elkerülő út kilométerenként csaknem 3 milliárd
forintos költségét?

2. Mi indokolja az elkerűlő úton a miniszter úr által említett műtárgyak mennyiségét?

3. Ténylegesen mennyibe kerül Hódmez ővásárhelyt elkerülő út 2x2 sávossá bővítése?

Budapest, 2017. november 6 .
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